
Verslag Algemeen bestuur

Vergaderdatum : 2 november 2022 Aanvangstijd : 9:00 uur
Steller : A. Hellings Locatie : Raadzaal gemeente Bernheze, De Misse 6, Heesch

Aanwezig
W. Buijs-Glaudemans (vicevoorzitter), W. Hillenaar, W. van Hees, K. van Rooij, M. Moorman,
C. van den Elsen, H. Looijen, R. van Meygaarden, R. Sour (vervanger van P. Rüpp), R. van de Mortel, 
M. van Schaijk, T. Claassen, S. van Griensven, C. Pors, A. Hellings (verslag).

Afwezig (met bericht van verhindering)
J. Mikkers (voorzitter), A. Bijl, P. Kemna, M. Jacobs.

1. Opening en vaststellen agenda
Mw. Buijs heet de aanwezigen van harte welkom en geeft Wim Hillenaar het woord over het overlijden 
van Karin van Esch, voormalig directeur van de GGD Hart voor Brabant. Wim spreekt warme woorden 
over haar persoonlijkheid en de waardering voor haar inzet als directeur en in het bijzonder tijdens de 
coronacrisis. Zaterdag zal Wim spreken tijdens de herdenking 

Mw. Sour (wethouder Zorg en Welzijn) vervangt dhr. Rüpp namens de gemeente Maashorst.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2a. Concept Verslag Algemeen Bestuur 5 juli 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen.
Toelichting -

2b. Besluitenlijst Dagelijks Bestuur 5 oktober 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit kennis te nemen van bovengenoemde besluitenlijst van 
het Dagelijks Bestuur.

Toelichting -

3. Mededelingen

Bestuur
o RBT-oefening hoogwater

Mw. Van Hees heeft deze oefening bijgewoond. Het betrof een realistisch scenario dat in 
gezamenlijkheid goed is doorleeft. De impact op ruimtelijke orde en veiligheid, gezondheidsrisico’s bij 
de riolering, problemen met generatoren in kelders. Wat 30 cm al kan doen. Of waar hoogwater kan 
oplopen tot 6 meter. Nuttig om dit beter te beseffen. De partners in een bredere setting leren kennen 
is als prettig ervaren. En tot slot was er een goede samenwerking met 3 burgemeesters.
Dhr. Van Rooij is opgevallen dat iedere partner z’n eigen specifieke taal spreekt. Dat vraagt extra tijd 
om tot afstemming te komen. Overigens hoopt hij deze oefening nooit in de praktijk te hoeven 
ervaren.

Dhr. Van Meygaarden vertelt dat de opening van de crisisnoodopvang in Boxtel is goed verlopen. De 
eerste bewoners zijn gearriveerd uit de crisisnoodopvang van Vught en St Oedenrode. De reacties vanuit 
de samenleving zijn positief. We beschikken over veel vrijwilligers, kinderen krijgen meteen onderwijs. In 
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twee weken tijd is alles opgebouwd en de streefdatum van 1 november voor fase 1 is gehaald. Als je het 
vergelijkt met andere opvanglocaties dan heeft deze een sobere uitstraling.
Mw. Buijs dankt Dhr. Van Meygaarden voor het realiseren van deze opvang en ook voor het feit dat 
1 november is gehaald.

Veiligheidsregio en Crisisbeheersing
Mw. Van Schaijk meldt dat de planning van de AB-vergadering in 2023 aansluiten op Regio-overleggen 
en daarom ook in Uden bij de IBN zullen plaatsvinden.

Op 22 november a.s. vindt er ‘s avonds een bestuurlijke regiobijeenkomst over de asielketen plaats met 
de CdK. Gemeentebestuurders met opvang en wonen in portefeuille zijn uitgenodigd.

Het RBT-O van 10 november zal worden aangepast i.v.m. een ROV, de aanwezigen zullen hierover per 
mail een nieuw agendavoorstel ontvangen.

Het Veiligheidsberaad heeft op 10 oktober jl. vergadert, meer daarover staat in DB-verslag van 
5 oktober jl. Het landelijk kader uitruk op maat is vastgesteld. Qua voortgang van het versnellingsplan 
informatieveiligheid is het streven om fase 1 eind dit jaar af te ronden. En vervolgens fase 2 op te 
pakken. Na het reguliere VB, heeft het VB met de Minister van JenV gesproken over de contourennota 
en de verhoging van de BDUR ter versterking van crisisbeheersing en informatievoorziening.
Dhr. Hillenaar, mw. Claassen en mw. Van Schaijk hebben morgen een tabletop over zoönose. Dit is een 
traject van Brabant om goed voorbereid te zijn op zoönose met de samenwerkingspartners. De integrale 
zoönoseoefening is in april 2023.

Brandweer
Het interregionaal alarmeren is voor hele gebied doorgevoerd. In de praktijk rukken we nu vaker uit naar 
andere regio’s en vice versa. Dit om de hulpverlening aan de inwoners zo snel mogelijk te bieden. In de 
praktijk is dit recent bij grote incidenten in Beugen en in Herpt toegepast. De eerste indruk is dat dit goed 
is verlopen.

Verder is het uitrukken met AED bij reanimaties toegevoegd aan onze diensten. Hiermee is het 
interregionaal gelijk getrokken. Dit is voor sommigen nieuw en wat spannend.

De opleidingen in Zuid-6 voor de handcrew bij natuurbranden zijn gestart. We werken mee aan 
filmmateriaal, dat zal via de media zichtbaar worden.

TER INFORMATIE

 4. Ingekomen en uitgegane stukken 21-6 t/m 18-10-2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om de ingekomen en uitgegane stukken voor 
kennisgeving aan te nemen.

Toelichting -

TER BESLUITVORMING

5. Bestuursrapportage 2022 (incl. 2e begrotingswijziging 2022)

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit:
1. In te stemmen met de Bestuursrapportage 2022.
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2. In te stemmen met de 2e begrotingswijziging 2022 en met de 
toevoegingen/wijzigingen in het investeringsplan 2022. 

Toelichting Mw. Hellings laat weten dat er een typefoutje staat in de tabel op blz. 20 van de 
Bestuursrapportage. Op de laatste regel staat: Resultaat na mutatie reserves Nadelig 
212, dit moet zijn 212 Voordelig. In de rest van de Bestuursrapportage staat het resultaat 
wel correct vermeld.
Mw. Buijs signaleert dat er in deze rapportage aandacht wordt gevraagd voor het 
huisvestingsplan, de werkdruk en de inflatie.

6. Nota activabeleid 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. In te stemmen met de Nota Activabeleid 2022.

Toelichting -

7. Controleprotocol 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. Bijgaand controleprotocol voor de accountantscontrole op de jaarrekening 2022 van 

Veiligheidsregio Brabant-Noord vast te stellen.
Toelichting In bijlage 1; Inventarisatie wet- en regelgeving in het kader van de 

rechtmatigheidscontrole, staat onder ‘Arbeidsvoorwaarden en personeelsbeleid’, 
‘CAR/UWO’ dit moet worden gelezen als ‘CAR(-UWO) Veiligheidsregio’s’.

TER BESPREKING

8. Contourennota Versterking Crisisbeheersing en Brandweerzorg

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. Kennis te nemen van de contourennota,
2. Kennis te nemen van de reactie van het Veiligheidsberaad op de contourennota.

Toelichting Mw. Buijs vindt de reactie van het Veiligheidsberaad op de contourennota een pittige 
brief. Vooral de spanning die ze signaleert bij het idee vanuit ministerie voor centrale 
aansturing en de wens van het VB om die sturing lokaal ‘bottom-up’ vorm te geven. Dat 
geldt wat haar betreft ook voor Bevolkingszorg. We houden de vinger aan de pols en dit 
geluid zal vanmiddag bij de landelijke bestuursconferentie worden ingebracht door 
mw. van Schaijk. 
Mw. Van Schaijk laat weten dat gisteren de reactie van de minister is binnengekomen, 
deze reactie zal aan dit verslag worden toegevoegd. De minister reageert meedenkend 
op de brief van het VB. Ze ziet een IRBT als oplossing voor de warme fase. Er komen 
géén zelfstandige bevoegdheden voor het VB, maar wel erkenning als belangrijke 
gesprekspartner. De minister streeft niet naar een landelijke brandweer en wil het 
landelijke dekkingsplan opbouwen vanuit de regionale dekkingsplannen.
Dhr. Hillenaar vraagt aandacht voor onze vrijwillige brandweer. Tijdens het 
NGB-Najaarscongres van donderdag 6 oktober jl. sprak Geerten Boogaard, 
Thorbecke-hoogleraar. Hij benoemde het ‘goud’ dat de brandweer in handen heeft met 
een hoge aaibaarheidsfactor. Brandweervrijwilligers zijn de meest nabije overheid van 
en voor de burgers.
Mw. Moorman, alvast vooruitlopend op agendapunt 10, ziet graag dat de toezegging die 
dhr. Mikkers heeft gedaan tijdens de regionale raadsledenbijeenkomst van 12 oktober jl. 
wordt gekoppeld aan het thema vrijwilligers van dhr. Hillenaar. Toezegging dat de raden 
worden betrokken bij de totstandkoming van het beleidsplan en de raden gaan in 
gesprek met hun burgermeester over crisis en risico’s op lokaal niveau.
Mw. Buijs heeft gehoord dat bij de vrijwilligers in Oss overdag de bezetting dun is. Ze 
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gaat daarom samen met iemand van HRM in overleg met de brandweer om vrijwilligheid 
binnen het ambtenarenapparaat van Oss te bespreken. Dit is wellicht voor meer 
gemeenten een idee om te bespreken.

9. Project Uniform kwaliteitsniveau Bevolkingszorg

Besluit Voorstel:
Het Algemeen Bestuur besluit om:

1. In te stemmen met bijgaand conceptadvies. 
Toelichting Mw. Buijs is portefeuillehouder. BZ kreeg in het verleden weinig aandacht. Nu is het echt 

een eigen professionele kolom, BZ is geen gemeentelijke crisisbeheersing. Ze benadrukt 
de belangrijke rol voor de gemeente en vraagt de burgermeester dit conceptadvies op 
de agenda te zetten in de eigen gemeente.
In de toekomst krijgt het AB een monitorende rol; Is BZ bij de gemeentes op orde? Dit is 
een gezamenlijke rol, VR blijft de regisserende rol houden.
Ook hier is de balans tussen landelijk uniformiteit en lokale pluriformiteit een belangrijk 
aandachtspunt. In onze regio werken we voor een groot deel al conform de insteek van 
dit advies. De bedoeling is dat er meer sturing komt op o.a. kwaliteit en opleidingen. 
Mede door de herindeling zijn er weinig gemeentesecretarissen die de rol van AC-BZ op 
zich nemen. In algemene zin is te merken dat er minder gemeenten zijn om samen de 
piketten te vullen. Het is goed dat iedereen hiernaar informeert bij de eigen 
gemeentesecretaris of AOV-er.

10. Strategische Koers

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. Kennis te nemen van het 1e concept van de Strategische Koers 2024-2027 met de 

daarbij behorende ambities.
2. Suggesties en aanbevelingen te doen over de inhoud en de vormgeving. 

Toelichting Mw. Buijs vraagt de aanwezigen of we de inhoud in moeten of dat we willen kijken wat 
naar voor een soort organisatie we willen zijn. We zullen worden geconfronteerd met 
zaken waar we niet op voorbereid zijn. Nu al signaleert ze een hoge werkdruk, ook bij 
bestuurders. Herkennen we de ambities? En wat zijn jullie beelden?

De AB-leden vinden het in z’n algemeen een prima stuk, goed vooruitkijkend, beknopt 
en de thema’s spreken aan. De ICT-kwetsbaarheid van de eigen organisatie krijgt 
terecht aandacht. Informatieveiligheid mag prominenter genoemd.
Het woord crisis, wat doet dat met de maatschappij? Te kust en te keur wordt het woord 
crisis gebruikt. Het zou goed zijn om vaker te spreken van het omgaan met 
niet-alledaagse situaties.
Er is ruimte voor maatwerk op lokaal niveau. Dat is prettig, zeker vanuit de posten en 
vrijwilligers bezien, die een belangrijke rol vervullen bij de nabijheid van de overheid in 
de maatschappij.
De strategische koers is vooral van belang voor het bestuur. Het leent zich minder voor 
een gesprek met de raden over de hoe-vraag, wel is het een goed handvat om meer 
strategisch met de raad in discussie te gaan. De hoe-vraag stellen is dan juist niet aan 
de orde.

Mw. Buijs concludeert dat de Strategische Koers bestuurlijk een goed document is. Het 
hoeft niet als zelfstandig stuk in omloop te worden gebracht. Ieder kan zelf kijken hoe er 
in eigen huis mee om te gaan als er een strategisch gesprek is. Het wordt sowieso 
gebruikt in het vervolg als kapstok voor het beleidsplan ’24-‘27.
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11. Stand van zaken Kadernota 2024

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om voor de voorbereiding van de kadernota:
1. Dhr. Van Rooij aan te wijzen als extra portefeuillehouder IV/ICT 
2. Dhr. Van de Mortel en mw. Moorman aan te wijzen als portefeuillehouders 

huisvesting.
Toelichting Mw. Van Schaijk schetst het proces van de totstandkoming van de Kadernota 2024 en 

geeft een toelichting op de aandachtspunten.
Normaal loopt de procedure van het DB via de zienswijze van de raden, naar 
besluitvorming in het AB. Echter het dilemma nu is dat het nieuwe beleidsplan nog wordt 
opgesteld, terwijl de vooruitblik op 2024 al nodig is. En we de AB-leden niet willen 
verrassen met inhoudelijke voorstellen en de (financiële) gevolgen van de 
aandachtspunten zijnde:
 bestendiging van het beleidsplan ’20-‘23
 vakmanschap brandweer
 informatievoorziening (infoveiligheid / informatiegestuurd werken)
 huisvestingsplan ’24-’27 (nieuwbouw, renovatie, verduurzaming)
 zeer grote prijsstijgingen/inflatie
Landelijk speelt natuurlijk nog de contourennota met de versteviging van brandweerzorg 
en crisisbeheersing en wetswijzigingen die gaan volgen, waaronder gewenste 
aanpassingen van het stelsel voor brandweeropleidingen en de toegekende 
BDUR-gelden. Echter de timing en de afstemming hiervan lopen niet gelijk met onze 
P&C-cyclus.
Mw. Buijs wil de kadernota graag eerst in het AB bespreken, voordat deze uitgaat voor 
een zienswijze.
Mw. Van Schaijk zegt toe een procesplanning op te stellen en extra overleggen in te 
plannen. 

TER INFORMATIE

12. Presentatie: VRBN en de omgevingswet
Dhr. Van Hemert, medewerker van de afdeling Risicobeheersing, informeert het AB over de wijze waarop 
VRBN zich heeft voorbereid op de omgevingswet en welke zaken uit de omgevingswet van belang zijn 
voor onze Veiligheidsregio. De presentatie zal bij dit verslag worden gevoegd.

13. Rondvraag en sluiting
Mw. Buijs sluit de vergadering.  

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Brabant-Noord
d.d. 23 maart 2022. 

de secretaris
Veiligheidsregio Brabant-Noord

de voorzitter
Veiligheidsregio Brabant-Noord

drs. M.J.H. van Schaijk drs. J.M.L.N. Mikkers
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